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V čele Jihlavy stojíte dva roky, 
změnil se váš pohled na to, jak se 
vede město?

Pochopila jsem, že člověk nikdy nic 
neprosadí sám, že je potřeba mluvit, 
mluvit a mluvit. To je asi to nejzásad-
nější, nepočítala jsem s potřebou toli-
ka kompromisů. 

Co se vám za ty dva roky podaři-
lo?

Řekla bych, že voda je tou největší 
změnou, která se v Jihlavě udála od 
roku 1989. Opravdu se nám podaři-
lo osmiletý vodárenský spor ukončit 
smírem, ale ještě nejsme na konci a 
uvidíme, co přinese další období, kdy 
budeme řešit provozování a přesun 
majetku.

Věřím tomu, že jsme na dobré ces-
tě a že Jihlava konečně bude moci 
opravovat, investovat, žádat o dotace 
a že se ukončí i spory v kraji. Protože 
Vysočina je krásná a podle mě není 
dobře, když se mezi sebou starostové 
hádají. Takže se voda zase stane téma-
tem provozně–technickým a ne poli-
tickým.

Musím říct, že ty čtyři roky, na kte-
ré jsme voleni, jsou strašně málo na 
to, aby se všechno vylepšilo. To pole 
působnosti města je tak široké, že si 
člověk vybere desetinu a pak zjistí, že 
z té desetiny je schopný udělat tak dvě 
třetiny. Je to takový pocit frustrace.

Letos jste se rozhodla kandido-
vat do krajského zastupitelstva za 
Starosty pro Vysočinu.

Mojí ambicí je být v zastupitelstvu, 
protože je důležité, aby v něm někdo 
za zájmy Jihlavy bojoval a propojovat 
témata krajská a městská. V žádném 
případě se nechystám do krajské rady 
ani mít jinou uvolněnou funkci, pro-
tože se chci naplno věnovat rozvoji 
Jihlavy. Je to opravdu práce zodpověd-
ná a na plný úvazek.

S kolegy starosty kandiduji, protože 
společně tvoříme fungující tým. Líd-
rem je dlouholetý úspěšný starosta 
Pacova – držitel titulu Nejlepší staros-
ta Kraje Vysočina – Lukáš Vlček, na 
kandidátce najdete všechny starosty 
měst UNESCO, ale i další srdcaře z 
velkých měst i těch nejmenších obcí 
napříč celým krajem. Celou kandidát-
ku a další informace najdete na webu 
www.provysocinu2020.cz. (PI-j10-15D)

Primátorka Koubová: Udělali 
jsme největší změnu od revoluce

JIHLAVA – Hokejistům a fotbalis-
tům Jihlavy vypukl nový soutěžní 
ročník. Divný ročník, u které s ohle-
dem na pandemii koronaviru nikdo 
neví, jestli se vůbec dohraje, případ-
ně kdy přijde předčasný konec.

„Doba je nejistá. Budou se rušit utká-
ní, budou kontumace?“ ptal se jedna-
tel hokejové Dukly Bedřich Ščerban. 
„Doufám, že odehrajeme kompletní 
sezonu,“ dodal. „Nejsem epidemiolog , 
těžko mohu zaujmout nějaké stanovis-
ko, ale přeji si, aby se sport jako tako-
vý vrátil do starých kolejí. Tuto sezonu 
to ještě bude trvat, ale věřím, že se to 
podaří,“ řekl sportovní ředitel fotba-
lového FC Vysočina Lukáš Vaculík.   

Vláda povolila rozjezd profi  soutěží 
ve dvou nejpopulárnějších českých 
sportech s podmínkou dodržování 
bezpečnostních a hygienických opat-
ření. Divácká kapacita je omezena, 
sektory v hledištích jsou odděleny, 
fanoušci na hokejových stadionech 
musejí nosit roušky.

„Tím, že hrajeme venku, máme opro-
ti hokeji jednodušší situaci. Navíc dva-
náct podzimních kol není tak velká 
porce, abychom ji nezvládli kompletně 
odehrát,“ podotkl Vaculík.

Za těchto podmínek lidem sport až 
tolik nechutná. Dukla to v úvodních 
dvou domácích zápasech pocítila na 
návštěvnosti. Ačkoli má povolenou 
kapacitu 2.000 diváků, dorazilo jich 
na Prostějov a Ústí nad Labem 714, 
respektive 554. Permanentky nešly 
na odbyt tak dobře jako v minulých 
letech.

Hraje se. Otázka je, na jak dlouho?

„Poté, co se rušily přípravné zápasy, 
fanoušci váhají a čekají, co bude. Kup-
te si permanentku, když se pak odehra-
je třeba jenom polovina soutěže,“ nedi-
ví se Ščerban „nezájmu“ veřejnosti.

Příjmy ze vstupného tvoří důleži-
tou součást klubového rozpočtu.  
„Několikrát jsem předělával fi nanční 
plány. Nevím, jestli to, co mám dnes na 
papíře, ještě platí,“ usmál se hořce šéf 
Dukly.

Hokej i fotbal se kvůli koronaviru 
potýká s úbytkem fi nancí. A může 

být ještě hůř. Kvůli rostoucímu počtu 
nakažených vláda uvažovala o úplném 
uzavření stadionů pro diváky. Hrát 
za zavřenými  dveřmi? To by pod-
le vyjádření některých extraligových 
manažerů byla ekonomická smrt.

„Jednalo by se o problém pro sport 
obecně. Pak bychom se museli ptát, 
jestli má smysl ho dělat. Já věřím, že 
podobný šok, co přišel v březnu, se 
nebude opakovat. Neumím si předsta-
vit, že by se sport na dva měsíce opět 
vypnul,“ uzavřel Lukáš Vaculík.

� Brankáři: Jan Brož, Tomáš Fučík, 
Ondřej Chaloupek.
� Obránci: Vlastimil Bilčík, Daniel 
Bukač, Jakub Černohorský, Tomáš Čer-
ný, Adam Dvořák, Filip Eliáš, Daniel 
Kolář, David Krenželok, Lukáš Mareš, 
Jan Střejček.
� Útočníci: Vítězslav Brož, Tomáš 
Čachotský, Patrik Čermák, Jiří Fronk, 
Tomáš Harkabus, Tomáš Havránek, 
Kryštof Hrala, Tomáš Chlubna, Jakub 
Illéš, Tomáš Jiránek, Miroslav Juda, 
Peter Lichanec (Slovensko), Matěj 
Pekr, Michal Poletín, Josef Skořepa, 
Matěj Zadražil.

PŘÍZNIVCE hokejové Dukly zatím domácí utkání kvůli hygienickým opatřením 
a leklé atmosféře až tolik nebaví.  Foto: Michal Boček

Kádr Dukly Jihlava

Kádr FC Vysočina
� Brankáři: Lumír Číž, Adam Jágrik, 
Michal Lancman.
� Obránci: Daniel Horák, Vojtěch 
Křišťál, Jaroslav Peřina, Karel Pojezný, 
Tomáš Svoboda, Róbert Štefánek (Slo-
vensko), Filip Vedra, Tomáš Vlček.
� Záložníci: Lukáš Červ, Chok Dau 
(Jižní Súdán), Matúš Lacko (Sloven-
sko), Radek Matulka, Adam Ritter, 
Fares Shudeiwa, Tomáš Smejkal, Miro-
slav Tureček.
� Útočníci: Justin Araujo-Wilson (Tri-
nidad a Tobago), Luis Arroyo (Ekvá-
dor), Stanislav Klobása, Radek Křivá-
nek.


